

**PROTOKOLL STUDENTTING 3**

**SOT**  
Studentorganisasjonen  
Trøndelag  
// Nord universitet

**Vel møtt!**

Med vennlig hilsen

Studentorganisasjonen i Trøndelag

Ida Marie Eidem

Studentleder

**18 Representanter**

|    |                     |                                |                    |
|----|---------------------|--------------------------------|--------------------|
| 19 | 1                   | Therese Mikaelson Moen (Teams) | Levanger           |
| 20 | 2                   | Juliane Vatne (Teams)          | Levanger           |
| 21 | 3                   | Iris Mæhlumsveen (Teams)       | Levanger           |
| 22 | 4                   | Anna Knudsen (Teams)           | Levanger           |
| 23 | 5                   |                                | Levanger           |
| 24 | 6                   |                                | Levanger           |
| 25 | 7                   |                                | Levanger           |
| 26 | 8                   | Glenn Asbjørn Berle Ovedal     | Steinkjer          |
| 27 | 9                   | Sandra Melsåsen Hansen         | Steinkjer          |
| 28 | 10                  | Markus Finvold Mikkelsen       | Steinkjer          |
| 29 | 11                  | Isabel Merete Vestavik (Teams) | Namsos             |
| 30 | 12                  |                                | Namsos             |
| 31 | 13                  |                                | Namsos             |
| 32 | 14                  | Martine Jensen                 | Stjørdal           |
| 33 | 15                  | John B. Mathisen               | Stjørdal           |
| 34 | <b>Observatører</b> |                                |                    |
| 35 | 16                  | Ida Marie Eidem                | Leder              |
| 36 | 17                  | Lotte Wallum Alstad            | Nestleder          |
| 37 | 18                  | Vilde Iversen Enga             | Markedsansvarlig   |
| 38 | 19                  | Hanne Seljesæter               | Studentombudet     |
| 39 | 20                  | Kirsti Grøtan                  | Studentinord       |
| 40 | 21                  | Mathilde Teigen Tverbakk       | Studentinord       |
| 41 | 22                  | Michelle Blom-Ohlsen           | Student Stjørdal   |
| 42 | 23                  | Diana Tooming                  | Org. konsulent SOT |
| 43 |                     |                                |                    |

Sak 1: Konstituering

**A) Godkjenning av innkalling**

Forslag til vedtak:

Innkalling godkjennes. **Godkjent.**

**B) Valg av møteleder/ordstyrer**

Forslag til vedtak:

**Emma Louise Lervåg og Kristian Hovd Sjøli** velges som møteledere. **Valgt.**

**C) Valg av referent**

Forslag til vedtak:

**Diana Tooming** velges som referent. **Valgt.**

**D) Valg av tellekorps**

Forslag til vedtak:

**Markus Finvold Mikkelsen og Sandra Melsåsen Hansen** velges som tellekorps. **Valgt.**

**E) Valg av protokollunderskrivere**

Forslag til vedtak:

**Glenn Asbjørn Berle Ovedal og John B. Mathisen** velges som protokollunderskrivere. **Valgt**

**F) Godkjenning av sakliste**

Forslag til vedtak:

Sakliste godkjennes. **Godkjent**

**G) Godkjenning av forretningsorden**

Forslag til vedtak:

Fremlagt forretningsorden godkjennes. **Godkjent.**

Forslag til saksliste

1. Konstituering

- a. Godkjenning av innkalling
- b. Valg av møteleder
- c. Valg av referent
- d. Valg av tellekorps
- e. Valg av protokollunderskrivere
- f. Godkjenning av saksliste
- g. Godkjenning av forretningsorden

2. Åpningsdebatt

3. Orienteringer

4. Forslag stillingsinstruks for SOT

5. GAID 2025/2026

6. Valg av representanter til NSO landsmøte 2025

7. Valg av representanter til SON årsmøte 2025

8. Flytting av SOT årsmøte

9. Budsjettstatus

10. Studentsosiale midler

11. Eventuelt

Studentinord

Sak 2: Åpningsdebatt

Formålet for åpningsdebatten er å sette i gang Studenttinget, og gjøre folk klare og sikre på å gå opp på talerstolen. Det oppfordres i disse sakene til å tegne seg til og delta i debatten. Tema endres fra gang til gang, og forslag til tema eller saker kan sendes inn til nestleder av SOT, Lotte Wallum Alstad. E-post: [nestleder.sot@so.nord.no](mailto:nestleder.sot@so.nord.no)

Kommer det ikke inn noen forslag til sak, utgår åpningsdebatten.

Frist: 29.januar

Ingen innkomne tema verken på forhånd eller på stedet. Åpningsdebatten utgår.

Sak 3: Orienteringer

Arbeid fra 6.november og fremover:

- Planlegging av engasjementshelg
- Arrangement i samråd med foreninger/studentråd
- Studentombudet ved Hanne Seljesæter

Studenttinget ser seg orientert.

Sak 4: Forslag stillingsinstruks for SOT

SOT har utarbeidet en forskrift med stillingsinstrukser for SOT styre og rollene. Se gjennom vedlagte dokumenter og kom gjerne med eventuelle innspill.

**Innspill: Ingen innspill kommet inn på forhånd. Ingen innspill fra Studenttinget. Endelige forskrifter blir fremlagt på årsmøte.**

Sak 5: GAID 2025/2026

SOT har i samråd med Studentinord diskutert om GAID bør gjennomføres annethvert år. Dette er blant annet på grunn av kostnad, arbeidsmengde og få deltakere. Vi har sett på tallene for de siste 2 årene med GAID, og ser her at det brukes alt for mye arbeidskraft og midler på alt for få studenter. Dette er ikke bærekraftig i lengden, og disse midlene kunne blitt benyttet bedre.

Vi ønsker å foreslå at GAID holdes hvert andre år istedenfor hvert år, da det tar tid å planlegge, få inn spons, rekruttere og gjennomføre dette arrangementet. Ved å flytte arrangementet til høsten 2026, vil GAID-styret få god tid til å sette seg inn i arbeidsbok (som skal utvikles ila. April) samt tidlig skaffe spons, og artist(er). Dette må man være ute i god tid med, da både sponsorer og artister forsvinner raskt, og blir booket før vi vet om det er midler nok til dette.

Vår anbefaling er dermed at vi setter et styre for GAID 2026 ila. våren 2025, som etter de er valgt kan begynne arbeidet. For SOTs egen del ser vi på fungerende Studentråd (samt styrer) og stødige

132 Fadderstyrer som uhyre viktig for en god studiestart. Vi har ikke hatt muligheten til å skaffe et nytt  
133 GAID styre enda, grunnet mye annet arbeid før jul og på nyåret mtp. rekruttering til Fadderstyrer, SOT  
134 og Engasjementshelg. Vi mener at rekruttering til fadderstyrer er viktigere og har prioritert det.

135 **Forslag til vedtak:**

136 Studenttinget gjøre om på tidligere vedtak og vedtar at GAID 2025 ikke gjennomføres, grunnet tid og  
137 kapasitet, med forbehold om at det settes et nytt GAID-styre for 2026 innen juni 2025. Det nye styret  
138 skal ha en representant fra hvert studentråd i regionen, da grunnet informasjonsflyt og planlegging  
139 mtp. de ulike studiestedene og deres planer fremover.

140 **Ikke vedtatt. GAID 2025 skal arrangeres ihht. tidligere vedtak.**

141

142 **Sak 6: Valg av representanter til NSOs landsmøte 2025**

143

144 Den 27.mars til 30.mars har NSO sitt landsmøte (herav LM), her skal SON ha med seg 7  
145 representanter og vi i Trøndelag skal stille med 2 av de representantene. LM avholdes i på Quality  
146 Hotel Tønsberg. Alle studenter ved studiestedene/campus i Trøndelag er valgbare.

147 NSO står for Norsk Studentorganisasjon, og er bindeleddet for alle studentorganisasjoner i landet, på  
148 nasjonal basis. Dette innebærer å ta opp større saker for studenter inn til regjeringen, bl.a.  
149 studiestøtten. Via SON er vi et medlemslag her, og på det grunnlaget har vi mulighet til å delta på  
150 NSOs LM.

151 Les mer om LM ved å følge lenken under:

152 <https://student.no/aktuelt/landsmote-2025>

153 Spørsmål fra delegat **Glenn Asbjørn Berle Ovedal**: Kan en som ikke er til stede stille til valg?

154 Svar: Ja, hvis vi har bekreftelse fra vedkommende.

155 **Glenn Asbjørn Berle Ovedal**

156 **Ida Marie Eidem**

157 **Lotte Wallum Alstad**

158 **Kine Derås Løvseth**

159 **Følgende skal velges:**

160 2 delegater:

161 Delegat 1 – Glenn Asbjørn Berle Ovedal valgt

162 Delegat 2 – Lotte Wallum Alstad valgt

163 Vara:

164 Vara 1 – Ida Marie Eidem valgt

165 Vara 2 – Kine Derås Løvseth valgt

166 Sak 7: Valg av representanter til SONs årsmøte 2025

167

168 Den 14. mars til 16.mars avholder SON sitt årsmøte, og årets lokasjon er Levanger. SOT har 10 mulige  
169 delegatplasser, som vi i størst grad bør fylle mtp. muligheten til å slå igjennom våre ønsker for  
170 Trøndelag. Vi ønsker å stille med representanter fra alle studiestedene i Trøndelag.

171 Under årsmøtet til SON skal vi blant annet vedta midler for hver region (Trøndelag, Helgeland &  
172 Bodø), samt for SON.

173 Følgende stiller til valg:

174 Glenn Asbjørn Berle Ovedal

175 Ida Marie Eidem

176 Lotte Wallum Alstad

177 Kine Derås Løvseth

178 Markus Finvold Mikkelsen

179 Sandra Melsåsen Hansen

180 Vilde Iversen Enga

181 10 delegater:

182 Glenn Asbjørn Berle Ovedal valgt

183 Ida Marie Eidem valgt

184 Lotte Wallum Alstad valgt

185 Kine Derås Løvseth valgt

186 Markus Finvold Mikkelsen valgt

187 Sandra Melsåsen Hansen valgt

188 **Vilde Iversen Enga valgt**

189 **Styret foreslår at SOT styre får fullmakt til å supplere delegater og vara liste. Vedtatt.**

190 Sak 8: Flytting av SOTs årsmøte

191

192 Grunnet flytting av årsmøte til SON, ønsker vi i SOT-styret å flytte årsmøte til SOT til den 11.mars, slik  
193 at vi når å avholde et formøte før årsmøte til SON den 13.mars.

194 **Forslag til vedtak:**

195 SOTs årsmøte flyttes fra onsdag 12.mars til tirsdag 11.mars, grunnet formøte før SONs årsmøte  
196 påfølgende fredag-lørdag. **Vedtatt.**

197

198 Sak 9: Budsjettstatus

199

200 Årsregnskapene for 21/22, 22/23 og 23/24 er nå endelig avsluttet. Det ble overskudd på alle de  
201 regnskapsårene. Dette ble nå satt på SOT egenkapital konto for å kunne avslutte regnskapsårene. Det  
202 er per i dag ca. NOK 311 000.-. I tillegg har Steinkjer Studentråd en egenkapital på ca. NOK 361 000.

203 Når det gjelder 24/25 budsjett så har vi noe overbruk og noe underbruk. Se vedlegg for bruk per  
204 31.12.2024.

205 Opplyst om på Studentting:

206 Det viser seg at det også er overskudd fra fadderperiodene 2023. Dettenoverskuddet er per  
207 30.06.2024 satt på egenkapital SOT konto. Overskuddene fra fadderperiodene 2023 og 2024 blir  
208 overført til fadderstyrene 2025. Overskuddet fra Steinkjer fadderstyre 2024 tilbakeføres til Steinkjer  
209 studentråd da betingelsen for innvilgelse av ekstra midler fra Steinkjer studentråd (våren 2024) var at  
210 i tilfelle overskudd skal midlene føres tilbake.

211 Studenttinget ser seg orientert om budsjettstatus.

212 Sak 10: Studentsosiale midler

213

214 Hvert semester skal det fordeles studentsosiale midler. Som nevnt i Studentting I 24/25 var planen at  
215 SOT økonomi skal gjennomgå og tidligere årsregnskap (21/22, 22/23, 23/24) avsluttes innen  
216 Studentting 3 slik at ved eventuelle overskudd kan Studentsosiale midler foreslått økt for våren 2025.  
217 SOT foreslår at Studentsosiale midler økes til 200 000 for våren 2025 (en økning med 30 000 fra

218 egenkapital). Pengene skal fordeles mellom de respektive studentrådene i region Trøndelag. Deretter  
219 skal studentrådene fordele midlene på studentaktiviteter, studentforeninger og eventuelle poster  
220 som ses nødvendig av studentrådene, ved sitt studiested. Støtten til studentrådene er her foreslått  
221 todelt. Hvorav del 1 er grunnstøtte, og utbetales likt per studentråd. SOT foreslår følgende fordeling  
222 for studentsosiale midler for vår 2025:

223

| Studiested | Grunnstøtte | Resterende midler | SUM utdeling  |
|------------|-------------|-------------------|---------------|
| Stjørdal   | 10000       | 30000             | <b>40000</b>  |
| Levanger   | 10000       | 90000             | <b>100000</b> |
| Steinkjer  | 10000       | 10000             | <b>20000</b>  |
| Namsos     | 10000       | 30000             | <b>40000</b>  |
| Sum        | 40000       | 160000            | <b>200000</b> |

224

225 Grunnen til at SOT ikke har foreslått mer enn 10000 i tillegg til grunnstøtte til Steinkjer er at  
226 Studentrådet på Steinkjer har veldig mye egenkapital som de kan bruke på studentsosiale tiltak. Vi  
227 mener at noe egenkapital er selvsagt fornuftig å ha, men vi oppfordrer Steinkjer Studentråd om å  
228 bruke mer av egenkapitalen.

229 **Forslag til vedtak:**

230 Midlene til studiestedene fordeles slik som SOT styre foreslår.

231 **Forslag til nytt vedtak:**

232 **Midlene fordeles slik som Glenn Asbjørn Berle Ovedal foreslår:**

| Studiested | Grunnstøtte | Resterende midler | SUM utdeling  |
|------------|-------------|-------------------|---------------|
| Stjørdal   | 10000       | 30000             | <b>40000</b>  |
| Levanger   | 10000       | 70000             | <b>80000</b>  |
| Steinkjer  | 10000       | 30000             | <b>40000</b>  |
| Namsos     | 10000       | 30000             | <b>40000</b>  |
| Sum        | 40000       | 160000            | <b>200000</b> |

233

234 Det voteres om man skal opprettholde forslag fra SOT styre:

235 7 delegater for den originale innstillingen, 3 delegater mot den originale innstillingen.

236 Det voteres om man skal går for forslag fra Glenn Asbjørn Berle Ovedal:

237 3 for det nye forslaget, 7 mot det nye forslaget.

238 Det votes om opprinnelig vedtak. Vedtatt.

239 Sak 11: Eventuelt  
240

241 Eventuelle saker sendes til nestleder av SOT, Lotte Wallum Alstad. E-post: [nestleder.sot@so.nord.no](mailto:nestleder.sot@so.nord.no)

242 Saker må sendes innen onsdag 29.januar 2025.

243 Informasjon fra Studentinord:

- 244 - Den kommende KTI undersøkelsen
- 245 - Kurset «OPSI Oppmerksomhet på selvmordstanker»

246 Møte hevet: 18.31

GLENN ASBJØRN BERLE OVEDAL

*Glenn Asbjørn Berle Ovedal*

*Lin B Mathiesen*